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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:1232 Regleringen av drönare inom transportområdet

Teknikutvecklingen sker nu exponentiellt, och detta gäller även för 
transportsektorn. I EU-kommissionens strategi för att sänka utsläppen inom 
transportsektorn finns Hyperloop med som ett möjligt kommande trafikslag, 
och i delar av världen håller man på att utveckla drönartaxi och andra former av 
drönarbaserade tjänster, såsom transport av hjärtstartare, post eller livsmedel. 
Möjligheterna är många, och tekniken finns i stort sett redan. Det har även 
skapats ett nordiskt initiativ, Nordic Drone Initiative (NDI), som ska bana väg 
för nya hållbara affärsmodeller i Norden.

Med anledning av den snabba teknik- och serviceutvecklingen, inte minst vad 
gäller drönare, vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Hur tänker ministern och regeringen säkerställa att vi har en lagstiftning som 
håller jämn takt med den teknologiska utvecklingen och tjänsteutvecklingen 
vad gäller drönare? 

………………………………………

Jimmy Ståhl (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-13
Besvaras senast
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